
Zápisnica číslo 3/2023 

z tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Brezove,  

ktoré sa konalo dňa 22. marca 2023 v spoločenskej miestnosti v budove OcÚ. 

s týmto programom: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Chodník na Lascov - dokončovacie práce 

6. Výrub stromov - OcÚ, cintorín, Gbúr 

7. Prístupová cesta na cintorín 

8. Dokončovacie práce v novom OcÚ 

9. Verejné osvetlenie 

10. Návrhy na zlepšenie, akcie 

11. Predbežné žiadosti o nájom priestorov 

12. Návrh plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Brezov 

13. Stanovisko k žiadosti o prevádzkovanie zariadenia na zber odpadov 

14. Rôzne – podnety a návrhy 

15. Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 
Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) 

K bodu 1) 

Tretie zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej „OZ“) v Brezove otvoril starosta Mgr. 
Ladislav Lukáč, ktorý prítomných oboznámil s priebehom rokovania. 

K bodu 2) 

V úvode privítal všetkých prítomných a predniesol na schválenie návrh programu rokovania. 
Poslanci predložený návrh schválili bez výhrad. 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo sa riadilo takto schváleným programom. 

K bodu 3) 



Starosta navrhol za členov návrhovej komisie Juraja Steklu a Martina Bednára. Poslanci 
schválili členov komisie bez výhrad. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 5) 

Za zapisovateľa a overovateľov boli určení: 

zapisovateľ:  Mgr. Katarína Balažová 

overovatelia:  Matúš Janoško, Darina Krasnajová 

K bodu 5) 

Ohľadom projektu ,,Chodník na Lascov,, starosta oboznámil poslancov s oficiálnym 
stanoviskom: 

Firma stavebné práce ukončila, ale je potrebné ešte aby doplnila niektoré dokumenty aby sa 
mohla stavba skolaudovať a aby sa mohol dať projekt preplatiť. Reklamovať sa bude asfalt 
v zákrute, kde je už teraz diera. 

Dokončiť sa musia niektoré časti, ktoré neboli v projekte. 

Konkrétne roh v zákrute, keďže to nebolo v projekte doriešené a je dosť nebezpečne urobený . 
Diskutovalo sa aj o tom, či je potrebné špárovanie, keďže to tiež nebolo v projekte, takže to 
firma nerobila.  

Riešila sa aj zastávka, ktorá už bola v programe na predchádzajúcom zastupiteľstve, kde 
poslanci rozhodli, že sa nebude kupovať komplet urobená, ale že sa kúpi materiál a vyrobia ju 
poslanci sami. Pán Stekla ale zisťoval ceny, ale samotná cenu materiálu by bola vysoká, takže 
sa zastupiteľstvo zhodlo na tom, že sa zistia súčasne ceny zastávok a objednajú sa už komplet 
hotové. Potrebné je aj doriešiť vjazdy do dvorov, starosta navrhol urobiť vjazdy z betónu 
a pán Janoško navrhol asfaltovú drvu. Preto je tiež potrebné zistiť ceny a podľa toho sa potom 
rozhodne, aký materiál sa použije.  

Starosta tiež informoval poslancov, že podľa nariadení z okresného úradu je potrebné ešte 
urobiť prechod pre chodcov  od zastávky na druhú stranu smerom k potoku  a od prechodu 
okolo potoka približne na dĺžku päť metrov a 1,5 šírku má byť ešte chodník až k mostu, 
k tomu sa musí dať vypracovať projektová dokumentácia. 

Po diskusii sa poslanci zhodli na tom, že berú na vedomie, že dokončovacie práce sa budú 
robiť priebežne do kolaudácie, ktorá by mala byť koncom tohto roka. 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  



 
K bodu 6) 

Výrub stromov - OcÚ, cintorín, Gbúr 

V tomto bode starosta vyzval zastupiteľstvo aby rozhodlo o tom,  ktoré stromy by bolo 
potrebné vyrezať. Jedná sa hlavne o orech pri ceste, ktorý už zasahuje do telefónnych káblov 
a ktorý navrhujú aj Gburoví zrezať, pretože im lístie padá na dvor, znečisťuje ho a musia to 
potom odpratávať.  

Diskutovalo sa aj o vysadení nových stromov okolo potoka, návrh bol na brezy keďže názov 
obce je Brezov alebo nejaké ozdobné stromy ako je napríklad čerešňa sakura, poprípade iné. 

Pani Krasnajová navrhla zrezať tuje pri obecnom úrade a nasadiť iné okrasné stromčeky alebo 
kríky. 

Starosta navrhol orezať, poprípade zrezať smrek na cintoríne, ktorý je už starý a vysychá.   

Pán Stekla ešte navrhuje zrezať stromovú jahodu pri ceste, pretože jahody padajú na cestu a je 
špinavá celá cesta. 

Po diskusii poslanci hlasovali za zrezanie tují okolo chodníka pri obecnom úrade, orecha pri 
ceste a smreka na cintoríne. Vysádzanie nových stromov sa bude riešiť priebežne. 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: Mgr. Lukáš Semán 
 
K bodu 7) 

Starosta vyzval poslancov, aby navrhli ako sa bude riešiť vjazd pre techniku na cintorín, teda 
kadiaľ by bolo vhodné prechádzať s potrebnými strojmi na kopanie hrobov, keďže cestu, 
ktorou sa doteraz prechádzalo nevlastní obec a majitelia zatarasili prechod cez ich pozemok. 
Starosta navrhol urobiť prejazd okolo plecháča, s tým, že by sa vychádzalo až na koniec 
cintorína a následne by so strojmi zišli dole k novému cintorínu.  

Poslanci po diskusii navrhli aby sa urobila cesta cez hlavný vchod. Navrhli starostovi aby 
zistil, či bude výhodnejšie tam dať asfalt, betón alebo zámkovú dlažbu, s tým, že zatiaľ by sa 
urobila cesta približne desať metrov nad novým cintorínom a postupne podľa financií by sa 
dorobila do konca cintorína.  

Zastupiteľstvo hlasovalo za prístupovú cestu od hlavného vchodu, o materiály z akého sa 
bude robiť cesta sa rozhodne keď bude mať starosta cenové ponuky. 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 8) 

V tomto bode starosta informoval poslancov o tom, čo už bolo doposiaľ urobené v budove 
nového obecného úradu, konkrétne v kuchyni a spoločenskej miestnosti. 



Je potrebné ešte vyriešiť odpad z kuchyne a starosta navrhol vymeniť gumu na podlahe 
v spoločenskej miestnosti za plávajúcu podlahu.  

Pán Stekla navrhuje nejak vylepšiť detské ihrisko,  mohli by sa vyrezať drevené stĺpiky 
napríklad z agátu a s tým ho ohraničiť aby nevyzeralo ako nedokončené.  

Pani Krasnajová navrhuje odstrániť plot okolo cesty pri obecnom úrade a zrekonštruovať 
chodník. Po vyrezaní tují, podľa schválenia poslancov v bode 6 by sa vysadili nejaké nové 
okrasné stromy alebo kríky. 

Poslanci hlasovali za výmenu podlahy v spoločenskej miestnosti do sumy približne 2 000 eur 
s tým, že by sa kúpila vodeodolná, pán Stekla by zabezpečil podložku pod podlahu  a ostatné 
návrhy sa budú realizovať priebežne podľa financií. 

Prvou prioritou podľa obecného zastupiteľstva bude prístupová cesta na cintoríne a druhou 
dokončiť práce okolo nového obecného úradu, spoločenskej miestnosti a kuchyne. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Mgr. Lukáš Semán od bodu 8 sa ospravedlnil, potreboval odísť. 
 
K bodu 9) 

Starosta informoval o opätovnej ponuke na nové LED svetla výmenou vnútorných dosiek so 
spotrebou 20W namiesto cca 44W pri rovnakej svietivosti ( príloha č.2) 

Po diskusii sa poslanci zhodli na tom, že zatiaľ sa výmena LED svetiel nebude riešiť, keďže 
prioritou je cesta na cintoríne a dokončenie vecí okolo nového OcÚ, ak by boli v budúcnosti 
na to financie, potom by sa vymenili.  

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár,  Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 10) 

V tomto bode sa mali riešiť návrhy na zlepšenie, ale keďže to zastupiteľstvo postupne riešilo 
v predchádzajúcich bodoch, tento bod sa vynecháva. Z akcií sú najbližšie na pláne Furmanské 
preteky 27.5.2023.  
 

K bodu 11) 

Starosta oboznámil poslancov s predbežnou žiadosťou Kataríny Dzuriskovej ohľadom 
vhodných priestorov na prenájom na nechtové štúdio. Zatiaľ to ešte nie je aktuálne, keďže si 
ešte potrebuje urobiť kurz a otvoriť živnosť. Poslanci zhodnotili, že jediné v hodné miesto je 
v kultúrnom dome, miestnosť kde bol niekedy obecný úrad, s tým, že by si zaplatila energie 
a nejaký poplatok za nájom. 



Ďalšia žiadosť je od členov hudobnej skupiny Oceán, ktorí by mali záujem o priestory na 
uskladnenie nástrojov bez potreby vykurovania a odberu elektriny, z toho dôvodu by nechceli 
platiť nájom, ale navrhli, že by potom zahrali na nejakej akcii v našej obci bez nároku na 
honorár.  V tomto prípade by boli vhodné priestory jedine v budove bývalej MŠ, ale keďže by 
išlo pravdepodobne o pravidelný prevoz je potrebné zhodnotiť príjazdovú cestu ku škôlke, 
ktorá nie je v zime odhŕňaná a aj v prípade dažďov je tam problém sa s väčším autom dostať. 
Preto poslanci navrhujú starostovi zistiť, či by mali záujem aj o takéto priestory so zlou 
príjazdovou cestou. 
 
Poslanci predbežne súhlasia s prenajímaním spomínaných priestorov. 

  
HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0   
 
K bodu 12) 

V tomto bode starosta vyzval poslancov aby navrhli kedy usporadúvať Obecné zastupiteľstva, 
poprípade vytvoriť- navrhnúť nejaký plán, kde by sa dopredu určili termíny zastupiteľstiev 
aby si poslanci mohli dovtedy vybaviť voľno v práci, keďže je stále problém nájsť vhodný 
termín aby sa mohli všetci poslanci zúčastniť. Poslanci zhodnotili, že v podstate to je 
najlepšie robiť ako doteraz, starosta vyberie aspoň tri termíny a podľa toho si potom  poslanci 
výberu jeden, ktorý bude vhodný pre všetkých alebo si potom budú musieť vybaviť voľno. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0   
  
K bodu 13) 

Spoločnosť ENRECO 9.2.2023 podala žiadosť na udelenie súhlasu na prevádzkovanie 
zariadenia na zber odpadov. Na základe toho Okresný úrad Bardejov ako vecne a miestne 
príslušný orgán štátnej správy odpadového hospodárstva nariadil ústne pojednávanie vo veci 
udelenia súhlasu na prevádzkovanie zariadenia na zber odpadov, ktoré sa má uskutočniť 
30.3.2023 na obecnom úrade v Brezove. (príloha č. 3)  Jedná sa o dovážanie a následné 
spracovanie-drvenie betónových stĺpov, ktoré sa budú meniť od apríla, prevádzkovať sa to má 
na PPD v Brezove. Starosta nemá bližšie informácie,  preto požiadal poslancov o vyjadrenie 
názoru na prevádzkovanie takéhoto zariadenia v našej obci, nakoľko je dosť pravdepodobné, 
že takéto zariadenie bude veľmi hlučné a keďže sa jedná o betónové stĺpy, tak aj veľmi prašné 
a v tesnej blízkosti sú obývané domy. Nevie sa ani počas akej doby by tam malo byť 
prevádzkované spomínané zariadenie. 

Poslanci po diskusii sú zásadne proti takejto prevádzke na zber odpadov v našej obci 
a požiadali starostu o vyjadrenie nesúhlasu na pojednávaní. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Za: 0   
Proti: (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško) 
Zdržal sa: 0  
  



K bodu 14) 

Rôzne – podnety a návrhy 

V tomto bode starosta  obce predložil poslancom OZ Plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra Obce Brezov na 1. polrok 2023 ( príloha č. 4 ) 

OZ berie na vedomie. 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Brezov na 1. polrok 2023.  

 

K bodu 15) 

Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval prítomným za účasť na 
zasadnutí a druhé rokovanie OZ v Brezove vo volebnom období 2022 – 2026 ukončil. 
 
 
 
 
 

............................................................ 
Mgr. Ladislav Lukáč – starosta obce 

 
Overovatelia: 
 
Matúš Janoško    .................................................... 
 
Darina Krasnajová     .................................................... 


